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És evident que caldrà donar les explicacions 
oportunes al cos i al conjunt de la ciutadania. 

 Després dels fets esdevinguts a dia d’avui, i en el moment oportú, els 
responsables del DINT i de la Direcció general de la Policia hauran d’explicar a fi 

que el prestigi del cos no es vegi afectat. 
Barcelona, 8 d’agost del 2024.- 

Avui el cos de Mossos d’Esquadra té o tenia davant, una nova exigència. No cal donar més explicacions en 
aquest sentit.  

Per aquest motiu i segons hem pogut veure, el Departament d’Interior, la Direcció General de la Policia i la 
Prefectura del cos de mossos d’esquadra havien previst un dispositiu policial amb dos clars objectius: (1) 
garantir la seguretat a Catalunya en general i a Barcelona en particular i (2) procedir en compliment de 
l’ordre judicial de detenció del MHP Carles Puigdemont. 

Les expectatives sobre el dispositiu policial eren i són evidents i els ulls sobre l’actuació policial estava clar 
que hi serien. D’aquí la nova exigència, que com a cos policial havíem d’assumir. No obstant, i tenint en 
compte el resultat mostrat fins el moment, són moltes les preguntes que com a organització sindical se’ns 
han originat.  

Malgrat això, no volem caure (de moment) en la precipitació. Més enllà del ridícul que podria semblar que 
estem fent, no volem caure en conclusions extretes a córrer cuita i per tant, volem deixar que els nostres 
màxims dirigents (polítics i policials) donin les explicacions que considerin oportunes. 

I les explicacions, cal que es produeixin en el seu moment (més prompte que tard) de manera clara i concisa. 
Cal que el Conseller d’Interior, el Director General de la Policia i la pròpia Prefectura, com a màxims 
responsables de la seguretat del país, expliquin al conjunt de la ciutadania en general i al cos de mossos 
d’esquadra en particular (1) quins eren els principals objectius del dispositiu, (2) quin és el resultat 
obtingut i (3) quina ha estat l’evolució del propi dispositiu.   

Perquè en cap cas podríem entendre que els qui dirigeixen la seguretat del país no assumissin la 
responsabilitat de donar les explicacions oportunes sobre els fets que avui s’estan produint.  En cap cas 
podríem entendre, que ni l’encara Conseller d’Interior, ni el Director General de la Policia no sortissin davant 
la ciutadania a donar totes i cadascuna de les explicacions necessàries. 

Haver activat el “dispositiu gàbia” és evident que ha generat al conjunt de la ciutadania una sèrie de 
problemes, molèsties i dificultats (exemplificades amb llargues cues a les nostres carreteres) que ens 
obliguen a explicar. Per tant, en cap cas ens podríem permetre que el silenci es produís sobre aquesta 
qüestió. 

Per tot plegat, des d’ambdues organitzacions sindicals esperem amatents les explicacions que amb aquest 
comunicat exigim. Esperarem de manera prudent per fer una valoració objectiva dels fets que avui s’estan 
esdevenint.   

I per últim. Des del SAP-FEPOL i des de l’SME-FEPOL volem agrair l’esforç i la tasca de totes les persones 
membres del cos de mossos d’esquadra i del conjunt de les policies locals que avui estan treballant.  

SAP-SME Junts, serem millors! 

http://www.sap-mossos.cat/
mailto:sap@sap-mossos.cat

